

TABLE OF CONTENTS

目 录

Investation of Preparation, Dielectric and Mechanical Properties of Phosphate Glass with B₂O₃ Addition

(B₂O₃ 添加磷玻璃的制备、介电与力学性能的研究)

Y. ZHOU, Y. M. LI, X. D. SUN, Y. QIAO, K. WANG, Y. Y. ZHAO, H. ZHENG, S. S. ZHAO, C. X. ZHANG, X. T. ZHANG.....127

Ordered Nanopillar Array Structure and Enhanced Thermoelectric Property of Bi₂Te₃ Film

(有序 Bi₂Te₃ 纳米柱阵列结构及其热电性能研究)

H. LI, C. LI, X. B. LIU, Z. TANG, M. TAN.....135

Study on Degradation Products of Low Density Polyethylene from Thermogravimetric Angle

(热失重角度研究低密度聚乙烯降解产物)

D. LI, S. X. YANG, R. L. JIA, J. H. WANG.....142

Fabrication and Application of Dopamine-Induced Molybdenum Disulfide Supported Carbon Nanofiber Composites

(多巴胺诱导二硫化钼负载碳纳米纤维复合材料的制备及应用)

X. F. LUO, N. LI, X. Y. GUO.....148

Study on the Stable Existence Criteria of Low-Dimensional Materials Using Matrix Theory

(利用矩阵理论研究低维材料的稳定存在性准则)

D. J. GAO, L. L. LI.....154

Analysis of Influencing Factors of Electrolytic Copper Foil Warpage

(电解铜箔变形的影响因素分析)

X. Y. FEI, B. K. GONG, Y. M. SUN, R. FENG, X. J. WANG, X. J. HAN.....162

Research Progress and Prospects of Cathode Materials for Aluminum Ion Batteries

(铝离子电池正极材料的研究进展与展望)

B. TAN, R. L. DONG, H. P., Y. Z.G, Z. S. CHAO.....173